
Saksprotokoll i Kommunestyret - 11.12.2018  
 
Formannskapets forslag til vedtak til kommunestyret: 
 
1. Rådmannens forslag til Budsjett 2019 vedtas som fremlagt. 
2. Låneopptak til investeringer i 2019 i henhold til Regnskapsskjema 2 A med inntil kr 246,7 
mill. delegeres til rådmannen.  
3. Låneopptak til startlån i 2019 i henhold til Regnskapsskjema 2 A med 20 mill. delegeres til 
rådmannen. 
4. Prisliste for 2019 kommunale avgifter og gebyrer vedtas som framlagt. 
5. Reduksjon på kr 150.000 i støtte til drift av terapibadet utsettes. Det gjennomføres drøftinger 
med Sanitetsforeningen - i henhold til avtalen for drift av Terapibadet. Der temaet er eventuelle 
andre måter å finansiere driften på. Og også en synliggjøring av konsekvenser ved en 
reduksjon av driftstilskuddet 
 
 
Behandling: 
 
Ordfører fremmet tillegg til formannskapets forslag, punkt 3:  
I investeringsbudsjettet for kirka legges det inn skifte oljefyr kr 1,5 mill. og etablering av 
minnelund i Leksvik kirke og oppstart minnelund Rein kirke kr 550.000,- 
 
 
Kurt Myrabakk (FRP) fremmet forslag om å få inn merknaden i sak 67/18 inn i budsjettet: 
FRP støtter at rådmannen kritisk vurderer alle investeringsprosjektene fortløpende, men liker 
ikke at rådmannen foreslår å ta ut prosjekter av tabellene uten at det belyses tilstrekkelig. 
Ønsker derfor at rådmannen får behandlet slike prosjekter i de respektive utvalg før 
desemberbehandling av budsjettet. 
 
FRP ønsker at ordlyden endres fra "ikke startet. Arealsjef foreslår at prosjektet avsluttes" til 
"ikke startet, respektive utvalg behandler prosjektet og kommer tilbake med en revidert 
utgave til budsjettbehandling" 
 
Gruppemøte i 20 minutter 
 
Etter gruppemøtet ble det lagt fram et omforent forslag fra alle partier (H, SP, AP, SV, 
KRF, V, PP og MDG), med unntak av punkt 2, 6 og 7:  
 
1: Rådmannens forslag til Budsjett 2019 vedtas som fremlagt på sektornivå med følgende 
endringer:  
 

A: Reduksjon på kr 150.000 i støtte til drift av terapibadet utsettes. Det 
gjennomføres drøftinger med Sanitetsforeningen - i henhold til avtalen for drift av 
Terapibadet. Der temaet er eventuelle andre måter å finansiere driften på. Og 
også en synliggjøring av konsekvenser ved en reduksjon av driftstilskuddet 
 

 B: Oppvekst tilføres 700.000,- (Beløp tilføres ansvar 213- Testmann Minne skole.) 
 

C: Forslag om reduksjon på 824 0000,- på IF Jobb (NORIS og Kroa) gjennomføres 
ikke og lønnsmidler til kommunal aktivitetskoordinator strykes 
Når lønnsmidler til drift av kommunalt tilbud er trukket fra betyr dette en økning 
på 424.000 kr,-  

 
2: Den totale økningen på 1.274.000,- dekkes inn slik 
   

o Bruk av margin/reserve     724.000,- 
o Eiendomsskatt på kraftverk, vindkraftverk  



og overføringslinjer    550.000,- 

3: I investeringsbudsjettet for kirka legges det inn skifte oljefyr kr 1,5 mill. og etablering av 
minnelund i Leksvik kirke og oppstart Rein kirke kr 550.000,-   
Låneopptak til investeringer i 2019 i henhold til Regnskapsskjema 2 A med inntil kr 252,3 
mill. delegeres til rådmannen. kr 252, 3 mill. delegeres til rådmannen. 
 
 
 
4: Låneopptak til startlån i 2019 i henhold til Regnskapsskjema 2 A med 20 mill. delegeres til 
rådmannen. 
 
5: Prisliste for 2019 kommunale avgifter og gebyrer vedtas som framlagt. 
 
6: I medhold av eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 skal følgende utskrivningsalternativ benyttes 
for skatteåret 2019: Berre på kraftverk, vindkraftverk, kraftnettet og anlegg omfatta av 
særskattereglane for petroleum (jf. Eiendomsskatteloven §3 bokstav c.) 
 
7: Eiendomsskattesatsen settes til 1 promille (esktl. § 13).   
 
 
Fremmet forslag om alternativ inndekning fra partiene SP og H – nytt punkt 2:  
2. Inndekning av punkt 1 kr. 1.274.000,- gjøres ved å redusere budsjettet til enheten kultur med 
kr. 500.000,- og bruk av udisponert fond kr 774.000,-. 
 
 
Marthe Helen Småvik (FRP) fremmet et endringsforslag på vegne av Indre Fosen 
Fremskrittsparti: 
2 millioner kroner omfordeles fra Kultur og 500 000 kroner fra politisk rådmann felles, til Helse 
og omsorg.  

 Aktivitetstilbud hos Noris og Kroa (nå IF-Jobb) samt lønnsutgifter til gjenbrukstorg 
opprettholdes.  

 Resterende legges inn for å redusere kutt i hjemmetjenesten. 

 
Line Marie Rosvold Fjeldahl (V) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av Indre 
Fosen Venstre: 
Stillingen som varaordfører reduseres fra 50 til 30 %. Endringen iverksettes i tråd med 
gjeldende regelverk, og innarbeides i budsjettet så fort som råd er. 
 
 
Line Marie Rosvold Fjeldahl (V) fremmet følgende tilleggspunkt på vegne av Indre Fosen 
Venstre: 
Indre Fosen Venstre ber rådmannen foreta en vurdering av husleiesatser i.f.t. standard på 
kommunale utleieboliger/omsorgsboliger, og foreta en harmonisering av disse i.f.t. til praksis i 
gamle Rissa og Leksvik kommune. 
 
 
Bjørn Vangen (H) fremmet på vegne av Indre Fosen Høyre og Indre Fosen Arbeiderparti: 
Det er og har lenge vært stor etterspørsel etter boligtomter i Rissa sentrumsområde i Indre 
Fosen kommune. Pr. i dag er det ingen ledige boligtomter i Indre Fosens kommunesenter. 
Boligutbyggere og entreprenører peker på Sundsåsen som et aktuelt og attraktivt område for 
boligutvikling. Som et tiltak for å etablere attraktive boligtomter i Rissa sentrumsområde flyttes 
kr. 500.000,- fra avsatte midler «Malenaaunet grunnkjøp og infrastruktur» kapittel 7 til 
prosjektering av nytt boligområde på Sundsåsen. Det forutsettes at prosjekteringen igangsettes 



snarest mulig, og at det vurderes bruk av ekstern aktør for ikke å belaste kommunens 
saksbehandlerressurser.   
 
 
Jon Normann Tviberg (KRF) fremmet følgende verbalforslag på vegne av Indre Fosen 
Kristelige Folkeparti: 
Budsjett 2019 er et stramt budsjett og rådmann tror at de kommende årene blir enda 
strammere. Det er derfor lagt inn mulighet for innføring av eiendomsskatt i Indre Fosen fra 
2022. 
 
For at vi i Indre Fosen kommune fortsatt skal kunne levere gode tjenester til de av våre 
innbyggere som har bruk for våre tjenester hver dag – og ofte flere ganger om dagen, så 
ønsker KrF at man lar rådmann, i løpet av 2019, forberede en mulig innføring av eiendomsskatt 
tidligere enn 2022. 
 
 
Jon Normann Tviberg (KRF) og Ken Robin Sivertsvik (H) fremmet følgende 
verbalforslag: 
Reiseliv i vår kommune er i fellesskap med reiseliv på hele Fosen, og kunne derfor ha vært 
finansiert over felles næringsfondspenger på Fosen. 
 
For å utvikle vårt reiseliv lokalt, nasjonalt og internasjonalt, bør man jobbe for en samlende 
organisering og bygge felles nettverk. Dette nettverket kan være Kyst-Norge. 
 
Reiseliv har felles utfordringer - men også felles muligheter, for alle Fosen-kommunene. Man 
bør derfor løfte organiseringen og nettverk for reiseliv, som sak inn i Fosen regionråd. 
 
 
Voteringer: 
 
Marthe Helen Småvik (FRP) sitt endringsforslag: 
4 for og 43 imot og forslaget falt. 
De som stemte for var: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Dag-Jøran Ness (FRP) og 
Lillian Nøst (H).  
 
Line Marie Rosvold Fjeldahl (V) sitt tilleggsforslag om reduksjon varaordfører: 
8 for og 39 imot og forslaget falt.  
De som stemte for var: Line Marie Rosvold Fjeldahl (V), Stefan Hansen (V), Dag-Jøran Ness 
(FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Marthe Helen Småvik (FRP), Linda Lutdal (H), Arvid Penna Steen 
(H), Wenche Stenkjær (AP). 
 
Line Marie Rosvold Fjeldahl (V) sitt tilleggsforslag om husleiesatser: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Bjørn Vangen (H) og Knut Ola Vang (AP) sitt tilleggsforslag om boligtomter: 
46 for og 1 imot og forslaget ble dermed vedtatt.  
Raymond Balstad (SP) stemte imot.  
 
Jon Normann Tviberg (KRF) sitt forslag om en mulig innføring av eiendomsskatt 
tidligere enn 2022: 
5 for og 42 imot og forslaget falt.  
De som stemte for var Johan Rein (KRF), Jon Normann Tviberg (KRF), Vegard Heide (MDG), 
Sigurd Saue (SV), Per Brovold (SV). 
 
Jon Normann Tviberg (KRF) og Ken Robin Sivertsvik (H) sitt forslag om satsing på 
reiseliv: 
Enstemmig vedtatt. 



 
Kurt Myrabakk (FRP) sin merknad ("ikke startet, respektive utvalg behandler prosjektet og 
kommer tilbake med en revidert utgave til budsjettbehandling.) 
Enstemmig vedtatt. 
 
Omforent forslag fra alle partier - punkt 1 A: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Omforent forslag fra alle partier punkt 1 B: 
45 for og 2 imot og forslaget ble dermed vedtatt. 
De som stemte imot var Jan Stølen (PP) og Vegard Heide (MDG).  
 
Omforent forslag fra alle partier punkt 1 C: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Ordførers tillegg til nytt punkt 3: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Omforent forslag fra alle partier– punkt 3, 4, 5:   
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Omforent forslag fra alle partier bortsett fra SP og H - punkt 2: 
25 for og 22 imot, og forslaget ble dermed vedtatt.  
De som stemte imot var: Bjørnar Buhaug (SP), Camilla Finsmyr (SP), Erling K. Pedersen (SP), 
Eivind Myklebust (SP), Aud Dagmar Ramdal (SP), Raymond Balstad (SP), Randi K. Brødreskift 
(SP), Marthe Helen Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Dag-Jøran Ness (FRP), Jan Stølen 
(PP), Harald Fagervold (PP), Lillian Nøst (H), Alvin Berg (H), Ken Robin Sivertsvik (H), Gerd 
Anneli Gomo (H), Håvard Fjeldvær (H), Bjørn Vangen (H), Rune Schei (H), Stefan Hansen (V), 
Liv Darell (SP) og Steinar Saghaug (H). 
 
Omforent forslag fra alle partier bortsett fra SP og H - punkt 6, 7, og som en følge av 
votering av pkt 2: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
 
1: Rådmannens forslag til Budsjett 2019 vedtas som fremlagt på sektornivå med følgende 
endringer:  
 

A: Reduksjon på kr 150.000 i støtte til drift av terapibadet utsettes. Det 
gjennomføres drøftinger med Sanitetsforeningen - i henhold til avtalen for drift av 
Terapibadet. Der temaet er eventuelle andre måter å finansiere driften på. Og 
også en synliggjøring av konsekvenser ved en reduksjon av driftstilskuddet 
 

 B: Oppvekst tilføres 700.000,- (Beløp tilføres ansvar 213- Testmann Minne skole.) 
 

C: Forslag om reduksjon på 824 0000,- på IFJOBB AS (NORIS og Kroa) 
gjennomføres ikke og lønnsmidler til kommunal aktivitetskoordinator strykes. 
Når lønnsmidler til drift av kommunalt tilbud er trukket fra betyr dette en økning 
på 424.000 kr,-  

 
2: Den totale økningen på 1.274.000,- dekkes inn slik 
   

o Bruk av margin/reserve     724.000,- 
o Eiendomsskatt på kraftverk, vindkraftverk  



og overføringslinjer    550.000,- 

3: I investeringsbudsjettet for kirka legges det inn skifte oljefyr kr 1,5 mill. og etablering av 
minnelund i Leksvik kirke og oppstart minnelund Rein kirke kr 550.000,- 
Låneopptak til investeringer i 2019 i henhold til Regnskapsskjema 2 A med inntil kr 252,3 
mill. delegeres til rådmannen. 
 
4: Låneopptak til startlån i 2019 i henhold til Regnskapsskjema 2 A med 20 mill. delegeres til 
rådmannen. 
 
5: Prisliste for 2019 kommunale avgifter og gebyrer vedtas som framlagt. 
 
6: I medhold av eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 skal følgende utskrivningsalternativ benyttes 
for skatteåret 2019: Berre på kraftverk, vindkraftverk, kraftnettet og anlegg omfatta av 
særskattereglane for petroleum (jf. Eiendomsskatteloven §3 bokstav c.) 
 
7: Eiendomsskattesatsen settes til 1 promille (esktl. § 13).   
 
 
Verbale forslag: 
 

1. Rådmannen skal kritisk vurdere alle investeringsprosjektene fortløpende. Det er 
ønskelig at rådmannen får behandlet slike prosjekter i de respektive utvalg før 
desemberbehandling av budsjettet.  
 

2. Rådmannen skal foreta en vurdering av husleiesatser i.f.t. standard på kommunale 
utleieboliger/omsorgsboliger, og foreta en harmonisering av disse i.f.t. til praksis i gamle 
Rissa og Leksvik kommune. 
 

3. Det er, og har lenge vært, stor etterspørsel etter boligtomter i Rissa sentrumsområde i 
Indre Fosen kommune. Pr. i dag er det ingen ledige boligtomter i Indre Fosens 
kommunesenter. Boligutbyggere og entreprenører peker på Sundsåsen som et aktuelt 
og attraktivt område for boligutvikling. Som et tiltak for å etablere attraktive boligtomter i 
Rissa sentrumsområde flyttes kr. 500.000,- fra avsatte midler «Malenaaunet grunnkjøp 
og infrastruktur» kapittel 7 til prosjektering av nytt boligområde på Sundsåsen. Det 
forutsettes at prosjekteringen igangsettes snarest mulig, og at det vurderes bruk av 
ekstern aktør for ikke å belaste kommunens saksbehandlerressurser.   
 

4. Reiseliv i vår kommune er i fellesskap med reiseliv på hele Fosen, og kunne derfor ha 
vært finansiert over felles næringsfondspenger på Fosen. 
For å utvikle vårt reiseliv lokalt, nasjonalt og internasjonalt, bør man jobbe for en 
samlende organisering og bygge felles nettverk. Dette nettverket kan være Kyst-Norge. 
Reiseliv har felles utfordringer - men også felles muligheter, for alle Fosen-kommunene. 
Man bør derfor løfte organiseringen og nettverk for reiseliv, som sak inn i Fosen 
regionråd. 

 


